



3D2N Amazing Kuching Tour

3天2夜古晋精彩之遊

Day	Itinerary	Meals
1	<p>Arrival-Kuching City Tour /抵达机场-古晋城市游 Meet upon arrival at Kuching International Airport. Then, proceed for 3 hours Kuching City Tour. Experience the beauty of multi-racial community and see places of interest the essential part of Kuching includes the building of the White Rajah, (Colonial Law Court, Clock Tower, Charles Brooke Memorial, Post Office, Square Tower), bustling Chinatown, Chinese Temple. Discover the treasure of Sarawak Museum, Sightseeing to Astana, Malay Village& Kuching Water Front. After tour complete; assist transfer to hotel for check in</p> <p>抵达古晋国际机场后,由热情导游带领,开始3小时的城市游。参观白拉惹建筑物(殖民地法庭,钟楼,查尔斯布鲁克纪念碑,邮局,方塔),繁华的唐人街,华人庙宇,沙捞越博物馆,阿斯塔那,马来村庄,以及古晋河滨公园。接着送往酒店入住过夜。</p>	L 午
2	<p>Sarawak Cultural Village- Semenggoh Nature Reserve- Sarawak Pottery Factory - Shopping Tour 砂捞越文化村-实蒙谷自然保护区-砂捞越陶器厂-购物游</p> <p>Breakfast at the hotel, morning proceed to visit SARAWAK CULTURAL VILLAGE. Popularly known as the 'Living museum', the Village is a showcase of a kaleidoscope of Sarawak's cultures and traditions. On arrival, you will explore the 7 authentic replicas of ethnic houses. Chinese Farm house, Malays Stilted House, Melanau Tall House, Penan Hut as well as Longhouses of the Iban, Bidayuh and Orang Ulu. Displayed in each house are the many artefacts made by the individual dwellers. Demonstration of arts and crafts like beadwork, wood and bamboo carvings, "Pua" weaving and straw weaving can be seen while touring the Village. You will also be entertained by the traditional dances of the various ethnic tribes of Sarawak at the Village theatre. Lunch is provided. After Lunch, proceed to visit SEMENGGOH NATURE RESERVE. Upon arrival at the reserve, you will be able to catch a glimpse of the Orang Utans during their feeding time. Spot their delicate nests watch their skilful movements at the treetops and also their interesting behaviour during feeding time. The guide will narrate to you the behaviour, emotion and characteristics of this special primate called Orang Utan, meaning Man of the Forest. Continue journey to visit SARAWAK POTTERY FACTORY. You will be fascinated by the delicate and creative work involves by the skilful artists. This is a chance for you to get a typical Sarawak ceramic and native handicraft or "must buy items" to bring back as a souvenir or gifts for friends, family members or personal collection. Kuching is a good destination to shop for souvenir such as woodcarvings, "Pua Kumbu" with native design and Pepper products as well. Sarawak bird's Nest Factory and Local Product Centre are also one of the famous souvenirs which can be found in Kuching. Dinner is provided. After dinner, transfer back to the hotel for overnight.</p> <p>在酒店享用早餐,当天早上会前往到砂捞越文化村。这个村是一个展示砂捞越的文化和传统地万花筒,通常都会被称为生活博物馆。抵达目的地后,您会探索到七种真实版本的各种族房屋。它们包括了华人农屋,马来人的高脚屋,马兰诺高脚屋,普南小屋以及伊班,比达友和乌鲁长屋。在这每家住宅里的许多文物都是由个别居民所提供的。在游览砂捞越文化村时,你可以欣赏艺术示范,串珠工艺品,木材和竹子雕刻,“普阿”编织和稻草编织。在乡村剧场,您也将会观赏到砂捞越各民族的传统舞蹈。午餐会在当地文化村里享用,过后会前往到实蒙谷自然保护区。抵达目的地后,您将可以在喂食时间观赏到猩猩的一幕。同时,还可观赏到它们在树上走动的技巧和动作。专业的导游会讲述关于猩猩的行为,情绪和特征而猩猩也被称为“森林人类”。之后前往砂捞越陶器厂。你会着迷于那有创意和艺术的艺术家的精湛陶瓷。这是一个好机会可以让您得到典型的砂捞越州和本地的陶瓷工艺品,或“必买品”来送给亲朋好友或是个人收藏。古晋是个买手信及纪念品的好地方,比如手工木雕,原住民手工布料,胡椒产品及砂捞越手工陶器。在砂捞越,燕窝场和本地产品中心也是个买手信的著名地点,在古晋城市均有出售。晚餐会在本地餐厅享用本地美食,过后会被安排住宿酒店休息。</p>	B 早 L 午 D 晚
3	<p>送往机场-甜蜜的家</p> <p>Breakfast at the hotel and free at leisure until time for transfer to Kuching International Airport for your departure flight</p> <p>在酒店享用早餐,自由活动直到退房,前往到古晋国际机场等待航班</p>	B 早





Hotel	Room	2 pax	04-05pax	06-09 pax	10-14 pax	Single Supp
3 *Abell Hotel (Superior Room) 3* The Lime Tree Hotel (Superior Room)	Twin	\$362	\$277	\$271	\$258	\$100
	Triple		\$272	\$266	\$253	-
3* M Hotel (Deluxe Room)	Twin	\$373	\$283	\$280	\$277	\$92
	Triple		\$280	\$277	\$272	-
4* Grand Margarita (Superior Room)	Twin	\$397	\$300	\$296	\$292	\$127
	Triple		\$296	\$291	\$287	-
4* Ariva Gateway (Standard Room) 4* Citadines (Standard Room)	Twin	\$397	\$288	\$283	\$280	\$112
	Triple		\$283	\$279	\$267	-
5 *The Waterfront Hotel (Superior Room) 5* Riverside Majestic (Superior Room)	Twin	\$420	\$309	\$304	\$299	\$135
	Triple		\$304	\$299	\$296	-
5* Hilton Kuching (Superior Room) 5* Pullman Hotel	Twin	\$457	\$345	\$342	\$339	\$174
	Triple		\$340	\$339	\$334	-
Damai Beach Resort (Standard Balcony)	Twin	\$403	\$318	\$310	\$306	\$178
	Triple		\$315	\$306	\$302	-
Damai Puri Resort (Deluxe Room) 5* Pullman Hotel	Twin	\$407	\$344	\$318	\$310	\$178
	Triple		\$340	\$315	\$315	-

Package includes	Package excludes:
<ul style="list-style-type: none"> ✓ 02 night's accommodation at Hotel/Resort (Includes Tourism Tax) ✓ 02 breakfast, 02 lunches, 01 dinner ✓ Guided Kuching City Tour, Sarawak Cultural Village, Semenggoh Orang Utan, Sarawak Pottery Factory & Shopping Tour (All guided tours are included of entrance fee) ✓ Airport – Hotel/Resort – Airport transfers ✓ Experience English speaking guide 	<ul style="list-style-type: none"> ▪ Airfare & Airport taxes ▪ Tipping for guide/Driver (min. RM5 per pax per day) ▪ Optional Tour ▪ Personal travel insurance

Child Rate:

- Child with Extra bed @ 80% of Adult Fare
- Child without bed @ 70% of adult fare
- Child Ages from 03 to 11 years old

Remarks:

- Cat Museum close for Public Holiday
- Sequence of the tour is subject to change
- Surcharges & peak season subject to change without prior notice. Surcharge S\$20.00 per person: 01May//01-02June//15-16June//25Dec
- Hotel Surcharge:
 (13 -15 July 2018) S\$10 per room per night: 3*Hotel – Abell Hotel, The Lime Tree, M hotel
 (13 -15 July 2018) S\$15 per room per night: 4* Hotel – Grand Margherita, Ariva Gateway
 (13 -15 July 2018) S\$20 per room per night: 5* Hotel – Pullman, Hilton, Riverside, Waterfront
- Close out date: Damai Beach Resort & Damai Puri Beach resort (RWMF 13-15July, 15-16June,01-02June)

✓ Valid till: 31 Dec 2018

Flight optional:

- 1) Air Asia
- 2) Malaysia Airlines
- 3) Scoots

Flight schedule, air fare & airport taxes based on airlines website

